

Probiotic Beauty Boost

Powder

*with Probiotics
& Hyaluronic Acid*



**Mix with your favorite
serum or moisturizer**

Probiotic Beauty Boost
Powder

-  Mixes in your palm
-  Combines with any serum or moisturizer

Item # HT10016
UPC: 858259000407
Packaging: Bottle - 1/2 oz. amber glass bottle
Box: White recyclable box
Size: 1/2 oz.
Dimensions: 2" x 1.5" x 4.5"
Gross Weight: 3.6 oz.



Probiotic Beauty Boost Powder

Mix With Your Favorite Serum or Moisturizer

TARGET MARKET:

Consumers that are looking for a probiotic powder that will enhance their favorite serum or moisturizer.

**UP TO 60 DAY
SUPPLY**



Directions:

Blend ½ to 1 scoop of powder with your favorite serum or moisturizer in your palm. Apply it on clean skin twice daily.

Cautions:

For external use only. Keep out of reach of children. Discontinue use if redness or irritation occurs.

Ingredients:

Maltodextrin, Acacia Gum, Triclyst® (Lactobacillus Plantarum, Pediococcus Pentosaceus, Pediococcus Acidilactici), Sodium Hyaluronate (Hyaluronic Acid).



Hyalogic's Probiotic Beauty Boost Powder synergistically combines Hyaluronic Acid and Triclyst® probiotic blend to hydrate the skin. This easy-to-use powder allows you to enhance your favorite moisturizer in the palm of your hand. The powder form also helps to ensure shelf life stability without the need to refrigerate.

Probiotics, when applied topically, are beneficial bacteria that can support a healthy skin microbiome. Healthy skin looks more clear, hydrated and firm which creates a more youthful-looking appearance.

Hyaluronic Acid (HA) is a vital and natural element of healthy, vibrant skin. It is necessary to retain the skin's moisture and maintain youthful looking skin.



Manufactured for:

610 NW Platte Valley Dr. Riverside, MO 64150 USA
Toll-Free: 866-318-8484 Website: www.hyalogic.com
REV 0403019

Poudre de beauté aux probiotiques

avec probiotiques et
acide hyaluronique



Il suffit de la mélanger à votre
sérum ou à votre hydratant préféré

Poudre de beauté aux probiotiques

-  Se mélange dans la paume de la main
-  Se mélange à n'importe quel sérum

Article n° CAN-HT10016

CUP : 858259000407

Conditionnement : Bouteille –
bouteille en verre ambré de 1/2 oz.

Boîte : Boîte blanche recyclable

Format : 1/2 oz.

Dimensions : 2 po x 1,5 po x 4,5 po

Poids brut : 3,6 oz.



Sans
parfum



Sans
parabènes



Sans
colorant



Non testé sur
les animaux

Poudre de beauté aux probiotiques

Il suffit de la mélanger à votre sérum ou à votre hydratant préféré

MARCHÉ CIBLÉ :

Les consommatrices qui cherchent une poudre à base de probiotiques pour rehausser leur sérum ou leur à votre hydratant préféré.

UP TO 60 DAY
SUPPLY

Suffit pour
près de
60 jours!



Mode d'emploi :

Mélanger ½ à une mesure de poudre à votre sérum ou à votre hydratant préféré dans la paume de la main, puis appliquer sur peau propre deux fois par jour.

Mises en garde :

Pour usage externe uniquement. Tenir hors de la portée des enfants. En cas de rougeur ou d'irritation, cesser l'utilisation du produit.

Ingrédients :

Maltodextrine, gomme d'acacia, Triclyst (Lactobacillus Plantarum, Pedococcus Pentosaceus, Pedococcus Acidilactic), hyaluronate de sodium (acide hyaluronique).



La poudre de beauté aux probiotiques de Hyalogic associe de l'acide hyaluronique à un mélange de probiotiques Triclyst^{MD} pour hydrater et soutenir le microbiome cutané. Facile à utiliser, cette poudre vous permet de rehausser votre hydratant préféré dans la paume de votre main. Comme il s'agit d'une poudre, elle demeure stable à température de la pièce; il n'est ainsi pas nécessaire de la réfrigérer.

Appliqués topiquement, les probiotiques sont des bactéries bénéfiques susceptibles de soutenir la santé du microbiome cutané. Une peau saine est plus claire, hydratée et ferme, ce qui lui confère une apparence plus jeune.

L'acide hyaluronique (AH) fait partie des composantes naturelles vitales d'une peau saine et magnifique. Il est nécessaire à l'hydratation et à la jeunesse de la peau.

Fabriqué pour :



610 NW Platte Valley Dr.
Riverside, MO 64150, É.-U.
N° sans frais : 866-318-8484
www.hyalogic.com